
Vragen Departementsraad Natuur- en sterrenkunde 

Heb je al ervaring met studentenvertegenwoordiging? 

Wat zijn enkele belangrijke dossiers/pijnpunten die het komende academiejaar zeker verder 
besproken zullen worden? 

Hoe bereik je je achterban om een zo gedragen mogelijk standpunt te vormen? Wat indien er 
duidelijk onenigheid/verdeeldheid bestaat tussen de achterban? 

Zijn er zaken die je zelf proactief zou willen aanhalen in het komende academiejaar? 

[Optioneel] Stel dat er in de toekomst opnieuw een crisissituatie is, waarbij iedereen in sociaal 
isolement geplaatst wordt. Hoe pak jij de vertegenwoordiging van een groep studenten aan die 
moeilijker te bereiken zijn? 

[Optioneel] Ben je van plan om een verder engagement op te nemen naast de departementsraad 
Natuur- en sterrenkunde? 

[Optioneel] Is er nog iets anders waar je graag de aandacht op zou willen vestigen? 

 


